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Op 2 december 2020 ontvingen wij vragen van de SP over de gedupeerden in de gemeente Goirle 
van de kinderopvangtoeslagenaffaire (KOT) op basis van artikel 40 Reglement van Orde. Hieronder 
treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende antwoord: 
 
1.Was deze lijst met het aantal gedupeerden per gemeente al bekend bij de Wethouder? 
Ja. 
 
Nadere informatie: 
De staatssecretaris Financiën, mevrouw Van Huffelen, heeft eerder dit jaar op een bijeenkomst met 
gedupeerden van de KOT-affaire toegezegd met gedupeerden in gesprek te willen. Een van de 
gedupeerde gezinnen uit Goirle wilde dit graag. De gemeente Tilburg heeft dit gesprek gearrangeerd 
en in de voorbereiding contact met de gemeente Goirle gezocht. Goirle heeft hierop contact gehad 
met de Belastingdienst, daarbij werd duidelijk dat er destijds 5 gedupeerde huishoudens in Goirle 
waren.  
Het gesprek met de staatssecretaris en het betreffende gezin heeft op 31-8-2020 plaatsgevonden. 
Aansluitend heeft het gezin gesproken met de zaakbehandelaar van de Belastingdienst, een 
medewerker schuldhulpverlening van de gemeente Tilburg en de Teamleider WIZ van de gemeente 
Goirle. Wethouder Immink is hier destijds over geïnformeerd. 
Later heeft het college geconstateerd dat dit onderdeel is van de portefeuille van Piet Poos omdat de 
kinderopvang (Jeugd) de basis is. Wethouder Poos is op 27 november 2020 mondeling geïnformeerd 
over de stand van zaken door de Teamleider WIZ. 
 
2.Wat zijn de laatste cijfers van het aantal gedupeerden die bij de gemeente Goirle bekend zijn? 
De lijst wordt door de Belastingdienst steeds geactualiseerd. Op 4-12-2020 is het genoemde aantal 
van gedupeerde huishoudens die bekend zijn 4. Geen van die huishoudens is geclassificeerd als 
acuut/ prioritair. 
 
3.Mocht hier een discrepantie tussen zitten, hoe komt dit dan volgens de Wethouder? 
De reden hiervan is ons niet bekend. Mogelijk heeft een huishouden zich teruggetrokken of is het 
gezin dat reeds door de Belastingdienst is benaderd van de lijst verwijderd.  
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4.Wat gaat de gemeente doen met deze informatie? Als deze informatie al bekend was, wat heeft de 
gemeente hier mee gedaan? 
De Belastingdienst kan i.v.m. privacy-wetgeving Goirle niet vertellen om welke gezinnen het gaat. In 
augustus dit jaar heeft de teamleider WIZ van de gemeente mondeling de afspraak gemaakt met de 
Belastingdienst dat zodra de Belastingdienst in gesprek gaat met een gedupeerd huishouden in 
Goirle zij hen ook informeren over de mogelijkheden van ’t Loket. Zodoende weet het betreffende 
gezin waar zij terecht kan met aanvullende ondersteuningsvragen.   
De staatssecretaris vraagt gemeenten deze gezinnen over de volle breedte te ondersteunen als er 
n.a.v. de affaire problemen zijn ontstaan op andere gebieden zoals bv huisvesting of schulden. Op 9 
november heeft de VNG haar leden geïnformeerd over de financiële en inhoudelijke aspecten van 
het akkoord dat zij hierover met de Belastingdienst heeft gesloten Daarbij heeft de VNG een 
steunpunt ingericht waar gemeenten terecht kunnen met vragen. De gemeente heeft de teamleider 
WIZ als uitvoerend contactpersoon doorgegeven aan dit steunpunt en wethouder Poos als 
bestuurlijk contactpersoon.  
 
Indien of zodra een huishouden contact met ‘t Loket opneemt, zullen wij vanuit onze opdracht dit 
gezin in de breedte ondersteunen waar nodig en mogelijk.  Het Aanmeldteam van ’t Loket weet dat 
deze doelgroep zich bij hen kan melden.  
 
5.Is de Wethouder geschrokken van deze cijfers? 
Het is verdrietig dat huishoudens door toedoen van overheidshandelen in de problemen zijn 
gekomen. Daar waar wij als lokale overheid een verschil kunnen maken door hen binnen de 
wettelijke kaders ondersteuning te bieden op welk leefgebied dan ook, zullen wij dat zeker doen.  
 
6.Kan de Wethouder uitleggen hoe de communicatie de afgelopen tijd betreffende dit onderwerp is 
gegaan met de belastingdienst? 
Op 9 november is de gemeente Goirle via de VNG ledenbrief geïnformeerd. Zoals in die brief is 
verzocht, heeft de gemeente haar uitvoerend en bestuurlijk contactpersonen doorgegeven. Daarna is 
geen contact meer geweest met de Belastingdienst: daar is op dit moment nog geen aanleiding toe.  
Zoals gezegd is eerder telefonisch contact geweest aangaande 1 gezin uit Goirle. Dat contact is 
constructief geweest. 
 
7.Wat vindt de Wethouder van het feit dat er een uitkering plaats zal vinden dit jaar van 750 euro 
voor getroffenen door de toeslagenaffaire? 
Dat is een besluit van het kabinet.  
 
Achterliggende informatie:  
Los van het eventuele recht van gedupeerde ouders op compensatie of herstel, stelt het kabinet een 
eenmalige extra tegemoetkoming van € 750,00 beschikbaar aan de ouders die zich voor 1 november 
2020 bij de herstelorganisatie hebben aangemeld om beoordeeld te worden voor compensatie of 
herstel. Dit als compensatie voor het lange wachten. Dit bedrag wordt niet verrekend met een 
eventuele compensatie- of herstelbetaling op een later moment. Ook staat dat bedrag los staat van 
de noodvoorziening; hier kunnen ouders die in acute problemen zijn een beroep op blijven doen.  
 
In de VNG ledenbrief staat dat  in 2020 via een specifieke uitkering middelen beschikbaar gesteld 
worden aan gemeenten om ondersteuning aan de gedupeerde huishoudens te bieden. Dat geld kan 
ook nog in 2021 en in 2022 ingezet worden. De regeling wordt nog nader uitgewerkt. 
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8.Hoe ziet de Wethouder de rol van de gemeente in het uitkeren van dit geld aan gedupeerde 
ouders? 
Uit de brief van staatssecretaris Financiën mevrouw Van Huffelen d.d. 3-11-2020 aan de Tweede 
Kamer (kenmerk2020-0000210916) valt op te maken dat de Belastingdienst/ Toeslagen deze 
tegemoetkoming uitbetaalt op basis van een wettelijke grondslag via een nota van wijziging bij het 
wetsvoorstel Verbetering uitvoerbaarheid toeslagen. De gemeente heeft hier geen rol in. 
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